
Protokoll fört vid kvartalsmöte 2023-12-12 i SARK  
Närvarande: SA6AQD, SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SM6BWD, SM6THE, SM6LPG, SM6LPF, 
SM6OPM, SM6TOL 
Plats: klubbstugan. 

1. Mötet öppnas: 
Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  

2. Ekonomi:  
Girot: 13.539kr 
Bank: 51.145kr (Insa  50.000kr, ränta 1145kr) 
 
Kommande Inkomster:  
200kr (SMLA + SMFF) 
 
Kommande Utgi er: 
SSA 480kr 
El 1328kr 
Hyra 250kr 
 
 
3. HF: 
Sedan senaste mötet har vi kört en del tester och labbat med antenner. 
 
Per har skickat fäste för stagvajer och kabel på galvanisering. 
 
Slutsteget TENTEC Titan, gav upp och felsökning gjordes. Man misstänkte först a  det var några 
dioder som var dåliga och dessa by es ut mot nya. När de a var gjort, fann vi a  det for arande var 
fel på slutsteget. Vidare i felsökningen fann man a  några större kondensatorer i slutsteget var dåliga. 
Dessa beställdes hem via RS Elektronik som hade 40% i raba  och summan för dessa slutade då på 
1350kr 
E er repara onen av slutsteget provkördes steget och vi fick då rapporter om a  det låter rik gt bra. 
Stort tack ll SM6LPG och SM6LPF för den fina och excellenta insatsen.  
 
Lite resultat från våra senaste tester på KV: 
SAC CW 966st QSO, 316000poäng 
SAC SSB 599st QSO, 188000poäng. 
CQWW SSB 1005st QSO, 397000poäng. 
CQWW CW 804st QSO  
Silent Key Memorial. Singel OP/Low Power och hamnade på plats 110 av 212 sta oner. 
 
Det är en fantas sk testak vitet inom klubben just nu och vi ligger ll bra ll inom HF klubbtävlingen. 
Just nu på 4:e plats och över 400 loggar!  

 
 



Antennväxlarna är nu på plats och fungerar. 
1 växel i shacket och 2 ute i skåpet vid kortvågsmasten. Huruvida om båda antennväxlarna skall si a 
vid mas oten, eller om vi skall placera en växel uppe i masten är inget som är bestämt. 
 
Vi har en del HF i shacket som stör ut både rotor, dator, antennväxel, brandlarm. 
Här måste vi kolla på a  börja skärma av och sanera. 
Några idéer kan vara a  installera rf-choke eller balun/ferriter för a  minska på HF. 
Kabeln ut ll rotorns räknare hänger precis under KT34:an vilket troligen kopplar rä  bra. 
 
 
 
4. VHF/UHF:  

Med den samlade klubbens poäng ligger vi på en säker 3:e plats. 
SK6EI ligger 1:a i distrikt 6 på totalen och har deltagit i alla NAC 2m och 70 tester under året. 
 
ARRL´s EME-test är körd och som varit uppdelad i 2st avsni . 
1:a deltesten 37st QSO. 
2:a deltesten 61st QSO. 
Totalt lyckades vi få ll 98st QSO, vilket är e  rik gt bra resultat. 
 
Det finns lite arbete som kvarstår, men som kräver bä re väder för klä ring. 
Säkerhetswire skall monteras upp samt givare för eleveringen behöver kodas om och sedan 
kalibreras. 
 
När vi nu börjar få lite fart på våra grejer och a  vi blivit radioak va, har de a genererat intresse från 
fler håll. 
Det är flera signaler/operatörer som nu hjälper oss a  samla in klubbpoäng i testerna, vilket är rik gt 
kul och som vi hoppas fortsä a framöver. 
 
 
5. Repeater och Fyr:  
Vår 6m fyr knallar på precis som vår 70cm repeater. 
Fyren är spo ad lite  som tä  och för någon vecka sedan spo ad i Frankrike.  
70cm repeatern i Mariestad fungerar som den skall. Den hörs bra, men är inte så frekvent använd. 
 
 
6. Övriga frågor: 
Den senaste den har det varit problem och diskussioner ang. vår LVP (lu värmepump). 
När vi kör på underhållsvärme, dvs. e  läge där LVP skall hålla en inomhus temperatur på 10°C, vill 
utedelen gärna isa igen. 
En servicetekniker från Francks har varit hos oss och kontrollerat vår LVP, men finner inget fel på den. 
Serviceteknikern som också är Owe SM6TEB´s son förklarade för oss a  man helst inte skall köra på 
underhållsvärme, då LVP gärna vill isa igen i de a läge. 
 



Det finns önskemål om a  byta ut LVP mot en ny, men då det kommer gräva e  stort hål i kassan 
behöver vi verkligen veta om en ny LVP är lösningen eller ej. 
Per SM6THE har få  i uppdrag av styrelsen a  ta in pris på en LVP klarar av våra behov. 
Förslaget från Per är a  köpa in en Mitsubishi Electric Sumo RW35 för 32.000kr inkl. installa on. 
Det finns även fler varianter av LVP, dels i mindre storlek 25 och modell Hero från Mitsubishi. 
Modellen Sumo är några tusenlappar dyrare, men bäst anpassad för lite mer nordligare klimat. 
Själva installa onen oavse  pump hamnar på ca 9.000kr. 
 
Blir det e  inköp av ny LVP finns det e  gäng som kan tänka sig sponsra en del av köpet. 
Det togs inget beslut under mötet, utan mötets mening är a  styrelsen får det fulla ansvaret med a  
ta e  beslut om inköp och iså fall vilken modell och leverantör som kommer a  väljas. 
Det skall tas in fler offerter och kollas upp närmare innan e  beslut. 
SA6BPD skall ta kontakt med Francks om vad de rekommenderar samt pris. 
Blir det byte finns det en idé om a  fly a upp den gamla LVP ll andra våning, som har e  visst behov 
av kylning under våra tester. 
 
 
Avgi erna för SMFF och SMLA kommer under 2024 a  höjas. 
SMFF höjs ll 80kr och SMLA ll 100kr. 
Vi kommer under 2024 sä a upp speciella dagar för SMFF och SMLA, där vi försöker a  ak vera så 
många signaler som möjligt under dessa dagar. 

 
Ny brandstege har kommit men ej testad. 
För a  man enkelt skall kunna ta sig ner för stegen, krävs det a  vi har bra handtag på utsidan av 
husväggen, vilket är något som vi behöver köpa in och montera.  
 
 
Inköp av klä erselar läggs på is, med tanke på e  eventuellt inköp av lu värmepump. 
Om klä ring skall u öras, skall godkänd utrustning lånas in för de a. 
 

Vi kommer a  behöva höja medlemsavgi en, annars går det inte a  få föreningen a  gå ihop 
framöver.  
De a beroende av höjda elpriser och a  vi nu är med och krigar för högre placering i testerna och 
de a kommer a  avhandlas på kommande årsmöte. 
 
 
Styrelsen har föreslagit a  årsmötet skall hållas den 2024-02-25 kl15:00, vilket klubbades igenom 
under mötet utan invändningar. 
 
Under pågående test körde en bil av vägen utanför stugan och träffade trädet på framsidan av stugan. 
Tur var väl de a, annars hade det funnits en risk med a  bilen hade träffat en av staglinorna ll VHF-
masten. Här behöver vi fundera på hur vi skall kunna skydda staglinan, då det finns en risk a  denna 
kan bli påkörd.  Den stora frågan är vad vi får göra utan a  skapa en risk för trafikanterna. 
Det kan vara känsligt a  sä a upp saker i närheten av vägar, vilket vi först behöver kolla upp innan. 



Under mötet ställdes frågan ll SM6TOL om han behöver hjälp/stö ning i valberedningen då Poul 
SA6SKA är sjuk. Medlemmar med nuvarande funk oner fick frågan under mötet ifall de planerar a  
si a kvar eller ej och då det inte är några som har tänkt a  hoppa av sina åtaganden, känner TOL a  
han känner sig trygg och vi behöver inte llsä a någon resurs som det ser ut just nu. 
 
Frågan ställdes under mötet om vi kan vi göra något för våra medlemmar som är mindre ak va. 
A  bjuda in ll öppet hus/fika när det blir bä re väglag ute är e  förslag som vi skall a på. 
Klubben kommer även a  skicka ut någon form av medlemsbrev i samband med utskick av 
inbetalningen av årsavgi en, där vi redogör för vår verksamhet. 
 
När vi ly  upp KT34 och 6-meters antennen, har vi pratat om a  arrangera en llställning i vår 
klubbstuga. Tanken är a  vi ska ha en trevlig sammankomst där vi kanske grillar och visar upp vår 
klubbverksamhet. 
Det finns e  antal radioamatörer i vår närhet som ännu inte är medlemmar i vår klubb, och det vore 
fantas skt a  försöka locka dem ll gemenskapen. De a evenemang skulle vara e  utmärkt llfälle 
a  föra samman radioentusiaster från området och sam digt erbjuda dem en inblick i vad vår klubb 
har a  erbjuda. 
 
Vi har från våra grannar i Norge få  en inbjudan ll träff i Gardemoen den 23-24feb. 
Om det skulle vara någon som är intresserad av a  åka ll Gardemoen, får man gärna höra av sig. 
 

 
7. Mötets avslutande:  
Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 
 
 

 

 

__________________________________        ____________________________________  
Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 

 


